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Abstract (en)
[origin: WO2015036143A1] The invention relates to a switch unit, in particular a circuit breaker, comprising a contact slide unit which comprises a
contact slide (1) as well as a fixed contact piece and a moveable contact piece (2,3), and a short-circuit release (4) which acts upon the moveable
contact piece (3) by means of a tappet in the event of a short-circuit. Said invention is characterized in that the switch unit comprises a moveable
brake device which is designed such that in the event of a short-circuit, the moveable brake device dampens the movement of the rebounded,
moveable contract piece (3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schalteinheit, insbesondere einen Leistungsschalter, mit einer Kontaktschiebereinheit, die einen Kontaktschieber (1)
sowie ein festes und ein bewegliches Schaltstück (2,3) aufweist, und einen Kurzschlussauslöser (4), der über einen Stößel im Kurzschlussfall auf
das bewegliche Schaltstück (3) wirkt. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, dass die Schalteinheit eine bewegbare Bremsvorrichtung aufweist,
die derart ausgebildet ist, dass im Kurzschlussfall die bewegbare Bremsvorrichtung die Bewegung des rückgeprallten, beweglichen Schaltstückes
(3) dämpft.
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